

Forum: Brugergruppens Arbejdsgruppe
Tid: Torsdag den 15. februar 2024, kl. 17.00
Sted: Rådhusets forhal, mødelokale 2

Deltagere: Brugergruppens Arbejdsgruppe:
Birthe Y. Nielsen, Karen Poulsen, Jens Klindt, Karsten Wenneberg, Lars Bremer, Pia Larsen, Povl Markussen og Rudi Tobisch,
Formand Marianne Burchall,
Klimakoordinator Hans-Henrik Høg,
Energi- og udviklingskonsulent Niels Hansen

Afbud: Afdelingschef Marie Brøchner Jespersen,

Gæst(er)

Dato: 15. februar 2024
Sags nr.: 00.22.04-P35-9-23
Sagsbehandler: TMG

Referent Tina Malling Buck

Referat

Formanden Marianne Burchall indledte mødet med at fortælle, at hun fremover vil deltage på arbejdsgruppemøderne.

Det er planen, at der skal arbejdes mere med temadrøftelser på Brugergruppemøderne. Brugergruppens arbejde skal være mere værdiskabende og det skal give mening.

Arbejdsgruppens virke i forhold til forretningsordenen blev kort diskuteret samt formen på de fremtidige møder. Det blev aftalt, at der skal kigges på en revision af Brugergruppens Retningslinjer og Forretningsorden.

Denne nye arbejdsform til møderne for både Arbejds- og Brugergruppen skal evalueres.

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt
2. Temadrøftelse vedr. "Giv et praj" v/ Anders Keldorff enhedsleder Vej og Park
 - a. Status og erfaringer fra den kolde start på året 2024
 - b. Fælles drøftelse i grupper - Boligområdernes input til større succes med "Giv et praj"

Pia fortalte, at der vil komme spørgsmål vedr. tilbagemeldinger når man bruger appen. Får man ingen tilbagemelding, vil man ikke bruge appen.

Mødesager / notater der skal videre til politisk behandling / orientering:

3. Brugergruppens Årsberetning

**By, Kultur, Miljø &
Beskæftigelse**

Miljø & Teknik
Administration & Udvikling

Albertslund Kommune
Vognporten 9
2620 Albertslund

T 43686888

Der blev stillet spørgsmål, ud fra formandens forord til Årsberetningen, til Albertslund Verdensmål Centeret om de stadig vil kontakte de enkelte boligområder om energibesparelser. Svaret var, at det er varmekædet som kontakter boligområderne i forbindelse med sænkning af temperaturen.

4. Albertslund Verdensmål Center Årsberetning og regnskab

Der skal være bestyrelsesmøde den 28. februar 2024 - først herefter kommer der bilag. Regnskab kommer som udkast.

5. Albertslund Forsynings Årsrapport (kun til orientering)

Kommer senere. Det blev fra arbejdsgruppen anbefalet, at Forvaltningen laver en slide til Brugergruppemødet med de 5 vigtigste punkter, mere for at give overskuelighed.

Sager til behandling /beslutning i Brugergruppen:

6. Diverse valg for perioden 2024-2026

- a. Arbejdsgruppen
- b. Albertslund Verdensmål Center
- c. VEKS kundeforum

På valg til **Arbejdsgruppen for perioden 2024-2026:**

Jens Klint – ejerboliger – ønsker genvalg

Karsten Wenneberg – lejeboliger – ønsker genvalg – er ikke til stede på mødet

Lars Bremer – lejeboliger - ønsker genvalg

Pia Larsen – ejerboliger – ønsker genvalg – er ikke til stede på mødet. Sender valgtale.

På valg til **Albertslund Verdensmål Center for perioden 2024-2026:**

Birthe Y. Nielsen – lejeboliger – ønsker genvalg

Lars Bremer – lejeboliger – ønsker genvalg

Rudi Tobisch – ejerboliger – ønsker genvalg

Tove Jensen – lejeboliger – ønsker genvalg

Povl fortæller, at bestyrelsen vil tale om at forny Albertslund Verdensmål Center idet formanden Tove vil ikke genopstille som formand.

På valg til **VEKS kundeforum for perioden 2024-2026:**

Jens Klindt – ejerboliger – ønsker genvalg. Kundeforum og

VEKS's organisation præsenteres på en slide.

Er du interesseret, skal du kontakte sekretær Tina Malling Buck på tina.malling.buck@albertslund.dk senest den 7. marts 2024, kl. 15.00 eller ved møde start.

Orienteringspunkter:

7. Orientering fra formanden

Forsyningens 60 års jubilæum

Grøn dag 4. maj

8. Orientering fra forvaltningen

Information om lavtemperatur

9. Eventuelt

Povl spurgte til solcelleselskab. Formanden fortalte, at arbejdet med at danne et Solcelleselskab pågår, men at der endnu ikke er noget at orientere om.

Hans-Henrik fortalte, at HOFOR plejer at deltage på et af Brugergruppemøderne og at der skal findes et passende tidspunkt, hvor de kan komme og fortælle om aktiviteterne i Albertslund.

Pia vil gerne vide hvordan HOFOR har tænkt sig at håndtere alt det regnvand og om regnvandsbassinerne skal udvides? Pia vil også gerne vide mere om grundvandssikring.

Povl bemærkede at økonomien i vandselskabet ser sort ud.